## 管理車隊,輕鬆無比。



Energy lives here



# 享用與Esso車隊咭 同樣全面的服務



## 管理車隊,隨時隨地,更快更易。

Esso車隊咭網上服務可讓你隨時隨地於網上獲取車隊咭 戶口資料。

### 24小時網上獲取所需資料

- 助您隨時隨地有效管理車隊
- 所需資料,輕而易舉
- 檢視、下載及列印您的車隊賬單及報表

### 咭務管理:

- 於網上全面監控賬戶
- 節省管理車隊咭的時間,如報失\*、取消\*及替換 車隊咭。

### 車隊管理:

- 24小時獲取車隊咭支出資料
- 全面檢視車隊咭戶口的資料
- 自訂及下載車隊咭報表
- 可以電郵方式把預定報表發送到指定人士

## 雷子賬單(包括月結單及發票):

- 可於網上直接查閱電子賬單副本
- 可查閱兩年內的賬單



### 請即登記:

請到www.essocardonline.com.hk下載Esso車隊咭網上 服務申請表,填妥及簽署後郵寄致香港中央郵政信箱 9780號或傳真至800-960-520。

### 系統要求:

- 數字用戶線路或具有最少33.6千位元/秒寬頻的伺服器
- 微軟探索者瀏覽器5.5版本或以上, Netscape, Opera, Mozilla <sup>,</sup>Firefox或Safari
- 瀏覽器須設定為cookies允許,及有SSL Security Certificate 認可
- Adobe Acrobat Reader 6.0
- 2003微軟Excel或Excel預覽器

\* 報失或取消車隊咭生效時間視乎於前端系統上載資料時間, 可能有高達12小時的差距。

# Manage your fleet without moving your feet.



Energy lives here



Enjoy the same comprehensive range of services you already receive with Esso Fleet Card, and more.



# A faster, easier way to manage your fleet anywhere, anytime.

Esso Fleet Card Online Services puts all your fleet card account details at your fingertips, allowing you secure online access to everything you need, in just a matter of seconds.

### 24-hour access

- Manage your fleet card account at your convenience
- · Enjoy full access to all the detailed information you need
- · View, download and print your invoices and reports

### Card Management:

- Take complete control of your account online
- View any of your Esso Fleet Card profiles
- Save time by dealing with card management matters promptly request for lost or stolen card report\*, card cancellation\* and card replacement.

### Fleet Management:

- Get information on your fleet expenditure 24-hour a day
- Have an overall view of your fleet card account
- Customise and download your fleet card reports
- E-mail scheduled reports to designated person

### e-Invoicing (Including statements and invoices)

- Manage and get direct access to copy of your statements and invoices online
- Easy access to invoices from the past two years



### **Register today!**

Please visit www.essocardonline.com.hk to download our Esso Fleet Card Online Services and e-Invoicing Registration Form. Complete the Form with authorised signature and send back by mail to ExxonMobil Hong Kong Limited, GPO Box 9780, Hong Kong or by fax to 800-960-520.

#### System requirements:

- DSL or modem with minium 33.6kbos bandwidth
- Internet Explorer 5.5 or above, Netscape, Opera, Mozilla, Firefox or Safari
- Browser to be set with cookies enabled, with SSL Security Certificate acceptance
- Adobe Acrobat Reader 6.0
- Microsoft Excel or Excel Viewer 2003
- \* Request lost/stolen card report or card cancellation takes effect when data is uploaded from OLS to the Front End Processor, there can be a maximum time lag of 12 hours.